

ONE HARBOUR ROAD WINE & BEVERAGE MENU

This wine list features both iconic wines and some hidden gems from around the world, reflecting our passion that a great traditional homestyle Cantonese cuisine should be accompanied by an equally great bottle of wine.

ONE HARBOUR ROAD



THE HISTORY OF CHINESE TEA

中國茶，源於神農，流傳四千餘載。初為藥引，漢代漸入尋常，至唐而盛。陸羽著

《茶經》，開茶道之先河；宋人尚點茶，明人興散泡，茶香一縷，貫穿千年。

茶，不止於飲。一杯佳茗，蘊山川靈秀，含詩書禮樂，更寄託了東方生活從容與雅致。

With a history spanning over 4,000 years, Chinese tea was first discovered by Emperor Shennong. Initially valued for its medicinal properties, tea became a daily custom during the Han Dynasty and flourished in the Tang, when Lu Yu wrote The Classic of Tea. The Song Dynasty celebrated the art of whisked tea, while the Ming popularized loose-leaf brewing a tradition we continue to cherish today. More than a beverage, tea is an invitation to pause. In each cup lies the essence of nature, the grace of poetry, and the timeless elegance of Chinese living.

Principle Regions:



- 四川 Sichuan
- 雲南 Yunnan
- 湖南 Hunan
- 廣西 Guangxi
- 湖北 Hubei
- 廣東 Guangdong
- 河南 HeNan
- 安徽 Anhui
- 貴州 Guizhou
- 浙江 Zhejiang
- 江西 JiangXi
- 江蘇 Jianguo
- 福建 Fujian

春季特選茗茶 Spring Chinese Tea Selection

春日飲茶，既能升陽解鬱，又能悅性怡神。根據中醫理論，春季適合飲用香氣芬芳、茶性升發的茶類，以疏肝理氣、喚醒身心。

Drinking tea in spring helps to lift the spirit and refresh the mind. According to Traditional Chinese Medicine, spring is the ideal time for fragrant, uplifting teas that soothe the liver, regulate energy, and awaken the senses.

每位

Per Person

首春雲南白牡丹 First-picking Yunnan White Peony

90

茶性清涼，富含氨基酸，滋味鮮爽，有助清火。

Cool in nature, rich in amino acids, fresh and brisk in flavor, helps to clear internal heat.

特選獅峰龍井 Supreme Lung Jing

90

滋味鮮醇，提神醒腦。

Concentrated with winter-stored vitality, mellow and refreshing; awakens the mind.

蜜香鐵觀音 Fragrant Honey Tieguanyin

65

香氣清雅，生津回甘，有助開闊心胸。

Elegant aroma, saliva-inducing with a sweet aftertaste; helps to uplift the mind and broaden the chest.

茉莉小龍珠 Jasmine Dragon Pearls

60

花香通竅，怡神解春困。

Floral fragrance opens the senses, refreshes the spirit, and alleviates spring fatigue.

特級茗茶精選 Premium Tea Selections

每位

Per Person

宋種鳳凰單叢 Song Zhong Feng Huang Dancong

185

宋種鳳凰單叢是烏龍茶中的名貴品種，產於廣東潮安鳳凰山。具有多種不同自然花香味的茶株，片片綠茶紅鑲邊，而高級品質產量稀少。

Song Zhong Feng Huang Dancong is a premium oolong tea produced in the Feng Huang Mountains of Chao'an, Guangdong. This tea has a green body with red edges, consisting of tea plants with mixed aroma. High quality yield is exceptionally scarce.

醇舊普洱茶 Supreme Mellow Raw Pu Erh Tea

165

選用30年以上的青普洱茶為原料，茶葉隨時間與空氣產生氧化作用，味道及香氣變得更加醇厚和順滑。

Made with raw Pu Erh tea leaves aged over 30 years, this tea offers a mellow and smooth taste and aroma resulted from rapid oxidation over time.

武夷大紅袍 Wuyi Dahongpao

155

武夷大紅袍屬在武夷名叢中享有最高聲譽，是烏龍茶中的「茶中之聖」。

生長於中國福建省高岩峭壁之上，滋味濃郁，岩韻深厚，得天獨厚。

Wuyi Dahongpao is the most prestigious oolong tea among all Wuyi rock teas. Grown on the high cliffs of northern Fujian Province in China, this tea has incomparable flavours due to their unique climate and geographical conditions.



綠茶 Green Tea

龍井綠茶原產於中國浙江省一帶，優雅清香，口感細緻圓潤，帶有淡淡甘甜，為中國十大名茶之一。

Originated from Zhejiang province of China, Lung Jing green tea is one of the most prized teas in China renowned for its elegant aroma, delicate and smooth texture, as well as the slightly sweet yet refreshing taste.

每位

Per Person

60

龍井 Lung Jing Tea

白茶 White Tea

以採於初春的幼嫩茶芽製成，為眾多茶類之中加工最少、保留了較多天然成分的茶種。白茶味道細膩芳香，帶有抗氧化、抗菌和增強免疫力等不同健康功效。

White tea is made from young buds that are usually picked in early spring, which has a nuanced, fragrant flavour. It is the least processed and most natural type of tea, offering great health benefits, such as antioxidant, antibacterial and immune-boosting unlike any other.

極品白牡丹 Supreme White Peony

60

一級壽眉 Shou Mei

48

銀毫香片 Silver Tip Jasmine

48

青茶 Oolong Tea

有別於全發酵的紅茶及不經發酵的綠茶，青茶屬於半發酵茶葉，其風味特徵會因發酵程度高低而有所不同，有的帶有紅茶濃香；有的則較接近綠茶的草本清香。香氣濃郁持久，餘韻悠長。

Unlike the rich blacks that are fully oxidized or fresh greens that undergo nearly no oxidation, oolong tea is partially-oxidized which its flavour profile varies according to different oxidation levels. Some oolongs may taste more towards the herby greens while some towards the malty blacks, but they all hold a robust aroma with a lingering aftertaste.

武夷肉桂 Wuyi Cassia

105

鴨屎香單叢 Ya Shi Xiang Dancong

100

猴子採觀音王 Monkey Picked Tieguanyin

85

皇品鐵觀音 Fine Roasted Tieguanyin

48

更多資訊
Learn more



5

**No discount applicable*

All prices in HK\$ and subject to 10% service charge

Additional 1% for supporting local charity Zero Foodprint Asia

紅茶 Black Tea

紅茶是發酵加工程度最高的茶，略帶微甜的麥香味，味道濃郁，口感醇厚飽滿，亦有提神抗疲之效。

A heavily oxidized and carefully processed tea with a slightly sweet malt-like aroma. Known for its full-bodied texture, black tea is strong on the palate and is often considered a great pick-me-up throughout the day.

金駿眉 Jin Jun Mei

每位

Per Person

80

祁門紅茶 Keemun Black Tea

60

普洱 Pu-erh

普洱原產於中國雲南省，為黑茶類的經典代表。常見種類包括生茶、熟茶及青茶，每種都有其獨特香氣，口感醇厚、味道濃郁，是一種值得細味的茶品。

Pu-erh is a classic dark tea that originates from Yunnan province, China. Major types of Pu-erh include raw (sheng) Pu-erh, ripe (shou) Pu-erh, and green (qing) Pu-erh, which each of them has their unique characteristics. Pu-erh is typically rich, aromatic and full-bodied with a pleasant aftertaste that is perfect for savouring.

小青柑普洱 Tangerine Pu Erh

100

青普洱 Raw Pu Erh Tea

80

陳年貢品普洱 Vintage Pu Erh

60

珍藏舊普洱 Supreme Pu Erh

48

花茶 Herbal Tea

不同種類的花茶會帶有各自獨特的風味，味道清新，香氣怡人，大多帶有保健作用，能夠讓人放鬆心情。

Different herbal teas have their unique flavour profiles. Yet, they are light, fresh and aromatic in general which also come with certain health benefits.

雙龍戲珠 Artisan Floral

80

香六安 Luk On

60

桂花人參烏龍茶 Osmanthus Ginseng Oolong

58

玫瑰茉莉龍珠茶 Rose Jasmine Dragon Pearl

58

甲級菊花 Chrysanthemum

48

更多資訊
Learn more

